
Dank u wel voorzitter, 
 
Geacht college , leden van de raad 
 
Daar waar het rookgordijn omtrent het parkeerbeleid nog niet eens is opgetrokken, en we best wel 
van een crisis kunnen spreken ,  daar waar er nog heel veel onduidelijkheid is onder de Inwoners van 
Rijswijk , viel mijn mond open vanmorgen voorzitter,  
 
Het AD kopte vanmorgen met het bericht: 
 
En ik citeer: 
 
'Blind' door Rijswijk in de auto! 
 
Rijswijk, met 50.000 inwoners, gaat als eerste gemeente die uitdaging aan! 
 
Er zijn elders in het land al wel proeven genomen met zelfrijdende auto's. Maar het complete pakket 
van techniek, veiligheid en psychologie van de andere weggebruikers is nog nergens in de wereld in 
kaart gebracht.     
 
Voorzitter, neemt de gemeente Rijswijk niet teveel hooi op zijn  vork?   
 
Iedere huisvrouw/ huisman  kan u vertellen dat u eerst de kraan dicht moet draaien als u gaat 
dweilen. 
 
De Voorjaarsvakantie is voorbij, de scholen zijn weer begonnen, daar waar u toch wel in een rap 
tempo de parkeermeters kon plaatsen, en de Blauwe zones weg kon halen, zijn de toegezegde 
Kiss&Ride plekken nog steeds niet geplaatst. ( Praat hier over de Steenvoorde school) 
 
In mijn eerdere betoog op 21 februari gaf ik al aan dat Rijswijkse ondernemers met de handen in hun 
haar zitten, de ondernemers die ik gesproken heb, geven aan dat het voortbestaan van hun winkel 
met dit huidige parkeerbeleid  in gevaar komt.  
 
Met maar liefst 15 verschillende zones in Rijswijk,  verbaast het mij niks, dat inwoners dit 
parkeerbeleid  zeer onduidelijk vinden, laat staan dat de bejaarden in het bejaardentehuis 
Steenvoorde hun bezoek moeten aanmelden. 
 
Om niet mijn betoog van 21 februari  helemaal te gaan herhalen, heb ik eigenlijk een algemene vraag 
aan de raadsleden.  
 
Weet u eigenlijk nog voor wie u hier zit?  Weet u nog welk belang u hoort te behartigen ? 
 
 U bent gekozen om de belangen van de Rijswijker te behartigen. 
 
De Rijswijker die nu moet gaan betalen om ergens een boodschap te doen, om hun kind naar school 
te brengen, vrijwilligerswerk uit te oefenen bij hun sportvereniging. 
 
U bent gekozen door  de Rijswijkse ondernemers die hun klanten kwijtraken. 
 
Het zal mij dan ook benieuwen , welke maatregelen u als gemeenteraad vanavond gaat nemen om 
dit nieuwe parkeerbeleid een halt toe te roepen. 
 



Dank u wel. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Westerveld  
 
Marc Weterings 


